

# Protokoll

## SSRK Bergslagens styrelsemöte 2011-05-26

**Närvarande:** Mats Närling (MN), Urban Larsson (UL), Tove Carlsson (TC), Åse Linderskjöld,(ÅL), Pia Holmlund (PH), Benita Rennes (BR)

**Anmält förhinder:** Lotta Yourstone (LY), Anna Lindh, Sören Svärd

### §63 **Mötets öppnande**

MN öppnar mötet.

### §64 **Val av sekreterare**

Till mötessekreterare väljs BR.

### §65 **Val av justeringsman**

Till justerare väljs TC.

### §66 **Dagordningens godkännande**

Dagordning godkännes.

### §67 **Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötets protokoll går igenom och läggs till handlingarna.

### §68 **Inkomna skrivelser för veckorna 14-19 går igenom**

- *Aukt. Exteriördomare, Kurs i etologi*
- *Protokoll: HS, Spanieljaktkomité*
- *Ändrade bestämmelser: Viltspårprov*
- *Utbildning för ordförande, sekreterare, kassör*
- *Avliden ext.domare*
- *Guidelines*
- *Ansökningar jaktprovsvdomare, retriever*
- *Seminarium på Öster Malma, minnesanteckningar*
- *Spanieljakt – utbildningshelg, inbjudan*

TC tar reda på lite mer kring SKK:s utbildning för sekreterare, kassör och ordförande.  
Ändrade bestämmelser för viltspårprov tas upp på nästa möte.

### §69 **Utställning**

Vår utställningsansvarig har av personliga skäl valt att hoppa av. Styrelsen har full förståelse för det.

Avdelningen har därmed hamnat i ett svårt läge närmast inför utställningen i Dingtuna i början av september.

- MN tar de första kontakterna i sonderingen i att hitta lösning.
- PH tar kontakter för att höra om vi kan hitta en lösning tillsammans med någon av rasklubbar i vårt område.

### §70 **Viltspår**

LY har lämnat en skriftlig rapport till mötet:

Inom viltspår fortgår de rörliga proven.

Ett ordinarie prov är genomfört

SM uttagning kommer att äga rum i början av juni.

Det finns önskemål att låna eller eventuellt köpa en scanner.

**Beslut:** Mötet beslutade att befintliga scannrar räcker men att viltspårsdelen gärna får låna av utställning/retriever när de inte används.  
MN meddelar LY.

#### §71 **Spaniel**

Hemsidan är uppdaterad med information om Fältprov för spanies i oktober.  
En budget för provet är inlämnad.

#### §72 **Retriever**

Provledare för Norberg är inte klar.  
Sala-provet flyttas till marker där man kan ha bara en ruta per dag. Annonseras om på hemsidan så fort det blir helt klart.  
Arbetet med RM pågår.  
Lagen till Lag-SM är anmälda.  
Provplanering för 2012 påbörjas. Ett utkast borde vara klart i september.

TC har kontakter med apotekskedja för att höra om de kan sponsra oss med ett förstahjälpenkit för både hund och människa  
Diskussion om att köpa in två Bumper samt en apportkastare.  
En Bumper och en apportkastare skulle därmed finnas i Örebro respektive Västerås för utlåning/uthyrning.  
De praktiska detaljerna diskuteras, men utformas senare.  
**Beslut:** Avdelningen köper. MN tar kontakt med säljare.

#### §73 **Utbildning**

TC svarar på en medlemsförfrågan om MH test och hänvisar till rasklubben eller SBK.  
Planering för en kursdag/helg i apportering har påbörjats. Namn på instruktörer diskuteras.  
WT-kurs planeras till okt/nov.  
Enstaka intresseanmälningar till instruktörsutbildning har kommit in. Frågan skyltas en gång till tydligare på hemsidan.  
Arbete pågår för att få öppna träningar i gång på "Örebro-sidan".

#### §74 **Hemsidan**

Arbetet med hemsidan inför RM pågår.

#### §75 **Apportören**

Nästa nummer räknas med komma ut v 22.  
Manusstopp för nr 3 är den 1/8.

#### §76 **Ekonomi**

ÅL rapporterar:  
Redovisningarna för KM, Örebroprovet samt för vatten/spårprovet är klara.  
Inköp av ett lager av KM-rosetter är bokfört på KM:et vilket medför ett större minus för i år.  
Deklarationen är inskickad.

Viktigt att kommissarierna skickar in kontouppgifterna för återbetalningarna till kassören. Kassören har ingen möjlighet att ta reda på dem på annat sätt.

## §77 Övriga frågor

Val av vice ordförande: BR väljs till vice ordförande

Valberedning: BR och MN tar kontakter för att hitta två medlemmar till valberedningen.

Suppleanternas uppgifter: PH kommer att stötta först och främst TC och UL i deras områden.

### **Ordningsfrågor – styrelsearbete:**

Datum för nästa möte kommer att skyltas på hemsidan, någon extra påminnelse kommer inte att skickas ut.

Var och en är ansvarig att ha kontroll på post vad det gäller det egna ansvarsområdet.

Kort redovisning från fullmäktigemötet.

Det finns önskemål att avdelningen underlättar för medlemmarna att hitta aktiviteter som anordnas i närområdet.

**Beslut:** Avdelningen erbjuder på nytt rasklubbarna att annonsera sina aktiviteter i ett enkelt kalendarium.

## §78 Nästa möte

Datum för nästa möte är 22/8.

Styrelsen är beredd att ha ett möte tidigare ang. situationen i utställningsfrågan.

## §79 Mötets avslutande

MN förklarar mötet avslutat.

.....  
Mats Närling  
Mötesordförande

.....  
Tove Carlsson  
Justerare

.....  
Benita Rennes  
Mötessekreterare